
Rozhovor s Michalou Plachkou
V rozhovoru pro epravo.cz s námi Michala Plachká, ostravská advokátka a místopředsedkyně
představenstva České advokátní komory, reflektovala zásadní změny a výzvy, kterým advokacie v
současnosti čelí. Působí v představenstvu ČAK již třetím rokem a aktivně se podílí na projektech,
které mají za cíl nejen pomoci potřebným, ale také zvýšit prestiž advokacie.

 

Michala Plachká, ostravská advokátka a řídící partnerka AK Pure Legal, která je také
místopředsedkyní představenstva České advokátní komory, reflektuje ve svém rozhovoru zásadní
změny a výzvy, kterým advokacie v současnosti čelí. Michala Plachká, která působí v představenstvu
již třetím rokem, se aktivně podílí na projektech, které mají za cíl nejen pomoci potřebným, ale také
zvýšit prestiž advokacie.

Jedním z klíčových projektů, na kterých se Michala Plachká podílí, je iniciativa „Advokáti do dětských
domovů“. Tento projekt, podle ní, poskytuje advokátům příležitost vyvážit náročnost a stres spojený s
jejich profesí něčím pozitivním a společensky prospěšným. „Tento projekt mi přirostl k srdci,“
přiznává. Díky němu mohou děti z dětských domovů získat právní pomoc, která jim často mění život
k lepšímu.

Michala Plachká se také věnuje otázkám žen v advokacii, kde vidí obrovský potenciál pro inspiraci a
podporu mezi kolegyněmi. „Advokacie je flexibilní povolání, které je pro ženy skvělým místem,“ říká.
Iniciativy, jako jsou setkání a networkingové akce, kde se ženy z různých oblastí práva mohou
vzájemně inspirovat a radit si, považuje za klíčové pro budoucí rozvoj a úspěch žen v této profesi.

Dalším tématem, které zdůrazňuje, je potřeba novely advokátního tarifu. Podle ní je tato otázka
dlouhodobě přehlížena, přestože její řešení je nezbytné nejen pro férové ohodnocení advokátů, ale i
pro spravedlnost vůči klientům. „Je to téma, které je politicky nepopulární, ale nesmírně důležité,“
podotýká.

Rovněž se angažuje v oblasti modernizace advokacie, včetně prosazování distančního advokátního
sněmu, který by umožnil účast advokátům z regionů. Tento krok vnímá jako způsob, jak zajistit
rovnoměrnější zastoupení a zvýšit hlas regionálních advokátů.

Michala Plachká věří, že advokacie se musí přizpůsobit moderním výzvám, aby si udržela svou
relevanci a prestiž. Ať už se jedná o přizpůsobení se novým technologiím, zajištění spravedlivých
podmínek pro advokáty, nebo o podporu žen v oboru, zdůrazňuje nutnost aktivního přístupu a
otevřenosti vůči změnám.

Sledujte epravo.cz.
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